



Wei Zhang

Beijing

+86 10 8516 4210
wei.zhang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Dispute resolution
- Cross-border arbitration and dispute resolution
- Legal risk management
- Insurance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Zhang began practicing law in 2014. Prior to joining Han Kun, Ms. Zhang worked for three years with AnJie Law Firm.

Ms. Zhang specializes in commercial dispute resolution. She has represented clients in many commercial litigation and arbitration proceedings arising from equity investment and repurchase disputes, private equity disputes, M&A disputes, corporate control contests, cross-border investment and trade disputes, insurance and reinsurance contract disputes, etc. She has successfully dealt with disputes over corporate control that have drawn widespread public attention and acted on behalf of clients in a variety of equity repurchase disputes. Also, in the insurance and reinsurance dispute area, Ms. Zhang has handled several influential cases such as SK Hynix Fire Accident etc.

Ms. Zhang has participated and accumulated experience in handling cases before PRC courts at all levels, as well as arbitration commissions such as the China International Economic and Trade Arbitration Commission, the Beijing International Arbitration Center, and the Shenzhen Court of International Arbitration.

EDUCATION

Ms. Zhang obtained a J.M. degree from the China University of Political Science and Law and an LL.M. degree in European and International Law from the University of Hamburg in 2014. Prior to that, Ms. Zhang obtained her B.A degree in English Literature from the China University of Political Science and Law in 2011.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

On the "Foreign-related Lawyers Talent Pool List of Beijing Bar Association List (2021)"

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Member of the Legal Affairs Committee of Wenzhou Chamber of Commerce in Beijing

PUBLICATIONS

Wolters Kluwer Practical Guidelines for 2021 - Practical Guidelines for Corporate Control Related Dispute Resolution

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



章伟

北京

+86 10 8516 4210
wei.zhang@hankunlaw.com

业务领域

- 争议解决
- 跨境仲裁与争议解决
- 法律风险管理
- 保险

工作经历

章伟律师于 2014 年开始从事律师工作。加入汉坤前，章律师在北京安杰律师事务所工作三年。

章律师的主要执业领域为商事争议解决。章律师曾参与处理包括股权投资与回购纠纷、私募基金纠纷、公司并购纠纷、控制权争夺、跨境投资和贸易纠纷、保险与再保险合同纠纷等方面的商事诉讼与仲裁案件。特别是章律师曾参与了多起在具有社会关注度的公司控制权纠纷案件，并代表多家投资机构处理股权回购纠纷，为客户争取了有利的结果。在保险与再保险纠纷领域，章律师也参与处理了多起具有社会影响力的案件，如海力士火灾案件等。

章律师在全国各级人民法院以及中国国际经济贸易仲裁委员会、北京仲裁委员会、深圳国际仲裁院等仲裁机构具有丰富的办案经验，积累了丰富的经验。

教育背景

章伟律师于 2011 年获得中国政法大学英语文学学士学位，此后于 2014 年获得中国政法大学法律硕士学位和德国汉堡大学欧盟国际法法学硕士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

2021 年入选“北京市律师协会涉外律师人才库名单”

社会任职

北京温州商会法律工作委员会委员

最近出版物

2021 威科先行系列实务指引《公司控制权争夺纠纷解决实务指引》

工作语言

中文、英文